
Zápis z jednání Finančního výboru 
Číslo: 1 
Hodina: 17:30 
Datum: 22.1.2019 
Místo: Restaurace U Varhanáře  
Přítomni za FV: Ing. Zdeněk Jirásek, Ing. Kateřina Daczická, RNDr. Robert Otruba, JUDr. Lubomír 

Talanda, Mgr. Jan Klán, RNDr. Ivo Šanc, CSc, Ing. Robin Jiráň, Ing. Milan Nedvěd, Ing. 
Tomáš Pilc 

za MÚ: Ing. Lenka Dařílková, DiS.  
Hosté:  
Omluveni:  
 
Program jednání: 
 
1) Zahájení 
2) Projednání materiálů, které budou předkládány správci rozpočtu na jednání ZM dne 29. 1. 2019  
3) Diskuze a různé 
 
 
 
Add 1) 
 
Předseda přivítal přítomné. 
 
Členové se dohodli, že finanční výbor se bude setkávat pravidelně  ->každé úterý před termínem zasedání 
zastupitelstva v 16:30 hod. v salonku ve Vile u Varhanáře. (pro rok 2019 se finanční výbor sejde: 12.3.; 30.4.; 
11.6.; 3.9.; 29.10.; 10.12.) 
 
Všeobecné kompetence finančního výboru jsou obsažené v zákoně o č. 128/2000 Sb. o obcích, par. 117 – 121. 
Finanční výbor Města Kutné Hory si vyhrazuje právo finančně kontrolovat všechny instituce, jejichž činnost má 
jakýkoli dopad na rozpočet Města Kutné Hory.   
Zápis z každého zasedání bude zveřejněn na zasedání zastupitelstva.   
 
Úkolem č. 1 pro další zasedání (12.3.2019) je pozvat jednatele Technických služeb KH  Ing. J. Jägera ve 
spolupráci s novým předsedou dozorčí rady Mgr. Martina Běhounka (rozhodnutí Rady Města Kutná Hora 
z 12.12.2018).   
 
 
Návrh na usnesení ZM: 
 
ZM souhlasí se zahájením ekonomických konzultací s TS Města Kutná Hora, s.r.o. 
 
Zodpovídá: předseda FV       Termín: 12.3.2019 
 
 
 
Add2)  

Byly projednávány tyto materiály: 

Materiály ekonomického odboru 

• 2/01 Konečná úprava rozpočtu 2018 (formální narovnání položek rozpočtu 2018) 
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Materiály správy majetku 

• 3/01 Bezúplatný převod pozemků Středočeského kraje do vlastnictví Města Kutná Hora; 

• 3/02 Směna pozemků mezi Městem Kutná Hora a Vodohospodářské společnosti – Maleč, a.s.  
s úhradou ze strany Města Kutná Hora ve výši Kč 204 468,-.   

Diskuze členů nad adekvátností vynaložených peněžních prostředků na pořízení pozemků a dalších 
budoucích výdajů spojených s údržbou směněných pozemků.  

           
Add3)  
 
Diskuze nad případnou změnou inflačních doložek u nájemních smluv.  Členové doporučují navýšení nájemného 
u nájemních smluv bytů. Všichni se shodli, že by se mělo zvýšit nájemné bytových prostor plošně o 2%, 
v odůvodněných případech by bylo možné nájemné nechat bez inflačního navýšení.  Nájemné nebytových 
prostor by se nemělo zatěžovat navýšením z důvodu podpory podnikání. Členové finančního výboru se shodli 
na navýšení jen meziročním srovnáním. I když nájemní smlouvy dovolují kumulovat inflační doložky, členové se 
ujednotili, že se tohoto práva vzdávají.  

 

Add4) 

Předseda finančního výboru obdržel dokument od společnosti zIndex.cz.  

Úkolem č. 2 pro další zasedání (12.3.2019) je pozvat zaměstnankyni Městského úřadu KH paní Bc. Pavlínu 
Daňkovou, která je zodpovědná za veřejné zakázky vypsané Městem Kutná Hora. 

 

 

 

 

 

Zapsala: Ing. Lenka Dařílková, DiS.  

 

 

Kontroloval: Ing. Zdeněk Jirásek 


